



# HUMLEVÆNGET 3007-6

Samvirkende Boligselskaber

## Referat Bestyrelsesmøde d 09-08-2023 kl. 19.00

*Husk der kan komme beboere fra kl 18:00. Grøn gruppe kommer 18:30 til ca 19:30 før mødet starter*

### 1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

### 2. Valg af brug af dirigent.

Mike.

### 3. Valg af referent.

Laura og Helena.

### 4. Godkendelse referat sidste bestyrelsesmøde 07-06-2023.

Kommentar: Spisning til bestyrelsen - 2 gange om året, efter budgetmøde og generalforsamling.  
\*skal rettes i tidligere referat.

Budget til dette tages op på næste bestyrelsesmøde.

### 5. Nyt fra Formanden: Sammenlægning, lys sagen, parkeringskontrol

Sammenlægning:

Samtale med Allan: Der er kommet vand i kælderen i de nye lokaler til ejendomskontoret. Der er misforståelser om åbningstider på Ejendomskontoret i Humlevænget. Det er flyttet til Husumvænge.

Den store printer er overdraget til det nye ejendomskontor (pr 1. august 23) inkl. forpligtelser og kontrakter. (Vi sparer 50.000kr. om året.) Bestyrelsen har modtaget en midlertidig printer.

Lys sagen:

Svar: Lysene kan ikke tænde på samme tid, da der er forskellig responstid. Så længe lysene tænder inden for 15 minutter, så er det ok.

Parkeringskontrol:

er afvist

6. Følgegruppen: Godkendelse af info brev til beboerne til omdeling. Gennemgang af haver.

Godkendelse af info brev til beboerne til omdeling:

Rettelser er sendt til info brevet til Matilde (projektleder) og vi afventer den nye kladde.

Gennemgang af haver:

Vi mangler resultater og feedback fra gennemgang af haver i henhold til helhedsplanen.

“De vil ikke gå helt ind i haverne ved reovering” Besparelser: De er langt over budget, derfor har der været tale om, at spare dræn.

7. Ejendomskontoret: nyt om kontakt til ejendomskontoret. Jette, Kathja og Berit. Er der spørgsmål til kontoret vedr. *Vandskader? Søren sagde 1-8-2023 står alt står snorlige?*

Vandskader: Hvor, hvordan og hvorledes kommer vandskaden fra? Hvilket vi skal have en liste over. Følgegruppen følger op på dette.

8. Indkommende ting fra beboere samt indkomne forslag til budget mødet

9. Halloween arrangement :

Der skal bruges folk til selve dagen /aften. Der skal laves gratis billetter. Og indbydelse. Og div. Der er foretaget indkøb.

11. Brev til Louise Lind

12. Nyhedsbrev September/Oktober

13. Kommunikation i bestyrelsen, gennem e-mail, Eller andet er der nyt. (Mike)

Der er lavet mulighed for at der kan laves individuelle email konti @humlevaenget.com. Sagen er sat i bero til videre.

14. Der er kommet forslag til at snakke om bestyrelsesmiddag men som skrevet i foregående

referat, skal det først ske efter næste generalforsamling SÅ JEG FORESLÅR AT DETTE PUNKT  
UDGÅR

Punktet udgår

15. Revision af husorden

Eventuelt...

Kloak og vandskader

Møde sluttet og genoptages onsdag d 16.8.23